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Abstract (en)
The timepiece (1) has an oscillator (15) oscillating at frequency and connected to an energy source (9) by a gear train (5), and another oscillator (35)
oscillating at another frequency and connected to another gear train (25). The latter train is connected to the former train by an elastic coupling unit
(41) in order to synchronize rate of the two oscillators using the same energy source. The elastic coupling unit is formed by a spring (43) connecting
a wheel of the former train to another wheel of the latter train. The two frequencies are identical and higher than 5 hertz.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une pièce d'horlogerie (1) comportant un premier oscillateur (15) oscillant à une première fréquence ( f 1 ) et relié
par un premier rouage (5) à une source d'énergie (9) et un deuxième oscillateur (35) oscillant à une deuxième fréquence ( f 2 )et relié à un
deuxième rouage (25). Selon l'invention, le deuxième rouage (25) est relié au premier rouage (5) par des moyens de couplage élastique (41) afin
de synchroniser la marche des deux oscillateurs (15, 35) à l'aide de la même source d'énergie (9). L'invention concerne le domaine des pièces
d'horlogerie mécaniques de précision.
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